

Sirküler Tarihi : 11/01/2023

Sirküler No : 2023 /04

2023 YILI ASGARİ ÜCRET TUTARI

Uygulandığı Dönem	Brüt Günlük Tutar	Brüt Aylık Tutar
01.01.2023- 31.12.2023	333,60 TL	10.008,00 TL

01.01.2023-31.12.2023 tarih aralığını kapsayan asgari ücretinnet hesabı ve işverene maliyeti tabloda belirtilmiştir.

Tüm Sigorta Kollarına Tabi Çalışanlar İçin Hesaplama Tablosu

BRÜT GÜNLÜK ÜCRET	333,60
BRÜT AYLIK ÜCRET	10.008,00
SGK PRİMİ % 14	1.401,12
İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ % 1	100,08
GELİR VERGİSİ KESİNTİSİ (% 15) *	-
DAMGA VERGİSİ KESİNTİSİ (0,00759)	-
İŞÇİ TOPLAM KESİNTİLER	1.501,20
NET ELE GEÇEN ASGARİ ÜCRET	8.506,80 TL

TÜM SİGORTA KOLLARI-İŞVERENE MALİYETİ (TL / AY)	
ASGARİ ÜCRET	10.008,00
SGK PRİMİ % 15,5 (İşveren Payı) **	1.551,24
İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ	200,16
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	11.759,40 TL

(*) Gelir Vergisi Oranı % 15 olarak esas alınmıştır.

(**) SGK primi işveren payı (% 20,5 – 5 puan =) % 15,5 olarak dikkate alınmıştır.

Sosyal Güvenlik Primine Tabi Çalışanlar İçin Hesaplama Tablosu

BRÜT GÜNLÜK ÜCRET	333,60
BRÜT AYLIK ÜCRET	10.008,00
SGK PRİMİ	750,60
İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ % 1	-
GELİR VERGİSİ KESİNTİSİ (% 15) *	112,59
DAMGA VERGİSİ KESİNTİSİ (0,00759)	-
İŞÇİ TOPLAM KESİNTİLER	863,19
NET ASGARİ ÜCRET	9.144,81 TL